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 VAN PADEL BIJ DE HLTC? 
NAAR PADEL BIJ DE HLTC! 

Zoals iedereen weet zijn we enige jaren geleden begonnen met het onderzoek naar de 
mogelijkheid om de HLTC uit te breiden met padelbanen. Dit heeft uiteindelijk in oktober 
2022 geleid tot het indienen van een aanvraag voor een omgevingsvergunning bij de 
gemeente Heerde.  

In de informatie van de gemeente, gepubliceerd in Nieuws- en advertentieblad de 
Schaapskooi d.d. 14 februari is te lezen dat de aanvraag buiten behandeling wordt gelaten. 

In deze EXTRA EDITIE van de nieuwsbrief wordt uitgelegd wat dit betekent en wat de 
laatste stand van zaken is. 

 

  



 

 AANVRAAG 
OMGEVINGSVERGUNNING 
DE LAATSTE STAND VAN ZAKEN NAMENS ONZE 
VOORZITTER 

Om maar met de deur in huis te vallen. We zijn nog niet uitgespeeld 
met padel, maar wel op onze eigen locatie. Tijdens de looptijd van de 
aanvraag heeft de gemeente Heerde voor de beoordeling om 
aanvullende informatie gevraagd. Informatie die wij alleen door het 
doen van aanvullend onderzoek door externen tegen hoge kosten 
zouden kunnen verkrijgen. Omdat we de afweging om dit onderzoek in 
te zetten samen met de leden in de ALV wilde maken, hebben we de 
gemeente om uitstel gevraagd. Deze hebben we helaas niet verkregen. 
Gelijktijdig met de aanvraag tot uitstel hebben we de gemeente 
gevraagd wat de kans van slagen is  van onze aanvraag m.b.t. padel op 
ons park. 

  UITSLUITSEL 

Zeer recent heeft de gemeente Heerde ons laten weten dat de 
slagingskans op de huidige locatie, mede gezien de zeer recent 
gepubliceerde nieuwe regelgeving om geluidshinder te voorkomen, 
gering zal zijn. Hierop heeft het bestuur gemeend dat de extra hoge 
kosten niet opwegen tegen de slagingskans en besloten de aanvullende 
gegevens niet aan te leveren. Als gevolg van het niet aanleveren van de 
aanvullende gegevens heeft de gemeente besloten dat “de aanvraag 
buiten behandeling wordt gelaten.”, en dit voor we jullie hierover 
konden informeren zelf te delen via de Schaapskooi. Op zeer korte 
termijn zal ook de Stentor aandacht besteden aan de besluitvorming. 
Met deze nieuwsbrief willen wij de leden informeren, voordat zij 
geïnformeerd worden via de media. 

VERVOLG 

Voorstel van de gemeente is nu om te kijken naar een andere locatie 
waar padel in de gemeente gerealiseerd zou kunnen worden, al dan 
niet in samenwerking met (een) omliggende vereniging(en).  
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  HANDREIKING 
PADEL EN GELUID 
NIEUWE REGELGEVING OM GELUIDSHINDER TE 
VOORKOMEN  

Steeds meer mensen genieten van de populaire 
sport padel. Helaas is er ook een keerzijde aan deze 
ontwikkeling. Het geluid van padel is anders dan 
dat van vele andere bekende sporten en gebleken 
is dat het geluid van padel dan ook, afhankelijk van 
de locatie, als hinderlijker wordt ervaren door 
omwonenden. Specifieke regelgeving om 
geluidshinder te voorkomen bestond aanvankelijk 
niet. De  richtafstand voor een tenniscomplex met 
verlichting, zijnde 50 meter werd als leidraad 
gehanteerd. 

Om onduidelijkheid voor initiatief nemende 
verenigingen en toetsende gemeenten te 
voorkomen is op initiatief van de KNLTB de 
handleiding Padel en Geluid opgesteld. Hierin is de 
richtafstand aangepast naar 100/160 m, afhankelijk 
van het gebied.   

De verwachting is dat de Omgevingswet op 1 juli 
2023 in werking treedt. 

    
  

PUBLICITEIT 
ZORGEN UIT DE BUURT  

Wij hebben begrip dat onze buren onrust hebben over mogelijke geluidshinder als gevolg van de aanleg van padelbanen bij de HLTC. Zij 
hebben hun zorgen bij de gemeente Heerde kenbaar gemaakt en de publiciteit gezocht. De  gemeente moet op basis van ervaringen 
elders en de regelgeving die binnenkort van toepassing wordt, het leefklimaat voor omwonenden garanderen. Wij hopen in overleg met 
de gemeente te komen tot een locatie buiten het woongebied waar padel in Heerde mogelijk zou kunnen worden. 

 

  



 

ENQUETE 
VRAGEN MET OOG OP DE TOEKOMST: PADEL BIJ DE HLTC? PADEL BIJ DE HLTC! 

  
  

  

De actualiteit maakt duidelijk dat padel aan de Oldekampshof niet gerealiseerd zal worden. Wel zal padel (weer) onderwerp op de 
agenda zijn van de eerstkomende ALV op vrijdag 24 maart. Wij vinden het de moeite waard om in overleg met de gemeente en al dan 
niet een omliggende vereniging te gaan bekijken of padel in de gemeente gerealiseerd kan worden. Deze belangrijke beslissing kunnen 
we niet alleen nemen. Uiteraard willen wij ook jullie mening hierover weten. Vragen die hierbij opkomen zijn: Hoe kijk je naar 
samenwerking met een andere vereniging? Wat is volgens jou de ideale plek binnen de gemeente om te padellen en waar moet deze 
plek aan voldoen? 

Heb je suggesties, opmerkingen of wil je je mening kwijt over padel bij de HLTC, stuur dan een e-mail naar: secretaris@hltc.eu. In de 
ALV komen alle reacties aan de orde. Kom dus allemaal! Ook staan reeds een aantal vragen over padel in de gisteren naar leden 
verstuurde enquête. Vul deze in! 

  

 

 


